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En el decurs de la reunió es va remarcar molt I'aspecte religiös de la diada, i la trascendència que ha de teñir per a l'infant poder ja rebre nor-malment la Sagrada Comunió. Es van concretar també details pràctics per a la bona marxa de la missa d'aquella diada. Es va proposar la idea que els infants el dia de la seva Primera Comunió fa-cin una ofrena dels seus diners (estalviats o rega-lats) a uns nens, com ells, que necessiten ajuda. És a dir, es tracta de la campanya que fa Caritas Diocesana a les Primares Comunions per recollir diners pel Sanatori-Residència La Immaculada, que ella dirigeìx. També es va proposar la idea de fer, a la tarda d'aquesta diada, una mica de festa al Casal Parroquial. Per últim, es va remarcar molt que el Catecisme no s'acaba pas el dia de la Primera Comunió, sino que continua fins a final de curs i es prolonga als cursos següents. És a dir, aquest any els infants de Primera Comunió fan el primer curs de catequesi, però després del primer ve el segon i després el tercer, i... 

Primera Comimió 
Es farà el diumenge de Pentecostés, 21 de maig, a la missa de les 12 del migdia. A la tarda del ma-teix dia, al Casal Parroquial, els mateixos infants de Primera Comunió i d'altres presentaran una bonic espectacle per arrodonir la diada. La repre-sentado del Casal será a les 7 de la tarda. 

Colonies d'estîu 
Ja som a la primavera i comença a arribar el bon temps; per això la Comissió de pares de colonies i els monitors comencen a moure's i a fer els pri-mers preparatius per a les Colonies d'enguany. La Comissió de Pares han buscat algún Hoc nou per acampar i els monitors organitzen xerrades de formació a fi de poder complir millor el seu paper d'educadors. 

Estât de comptes 
MES DE MARÇ 

Entradas: 

— colíectes 3.744'— 
— Sgda. Familia 2.072'50 
— Diversos 2.000'— 7.816'50 

Sonides: 

— Hum L471'50 
— neteja església 300'— 
^ cuite 104'— 1.875'50 

Superávit 5.941'— 
Donatius mossèns: 405 ptes. 

Asociación de Cabezas 

de Familia 

Conferencias 
Sobre las conferencias programadas, y de las cuales ya hemos informado en anteriores ocasio-nes, podemos concretar ya definitivamente, los días, horas y lugar en que se celebrarán. 
El próximo día 3 de junio, sábado, tendrá lugar en el Casal Parroquial, a las 9'30 de la noche, la que pronunciará el Sr. Vilarrasa, de Granollers, sobre el tema «La Seguridad Social Agraria». Cree-mos que puede ser muy interesante,, aclarando conceptos y despejando dudas que con frecuencia se presentan a los afiliados a dicha rama de la Seguridad (muy numerosos en nuestra población) sobre los deberes y derechos que les correspon-den, sobre todo en lo referente a los servicios mé-dico y farmacéutico. 
La semana siguiente, el día 9 de junio, viernes, tendrá lugar a la misma hora y lugar, la confe-rencia del Sr. D. Juan Antonio Samaranch, Pro-curador en Cortes en representación familiar por la provincia de Barcelona, Disertará sobre el te-ma «El momento político español», según su pun-to de vista. 
No es necesario insistir sobre el interés que pro-meten revestir ambas conferencias, lo que no du-damos se convertirá en una asistencia masiva de un público deseoso de informarse sobre tan im-portantes temas. 
Al final de cada una de las conferencias habrá coloquio, para poder aclarar en lo posible los pun-tos que hayan quedado confusos, como asimismo recibir la información complementaria que los asistentes puedan solicitar. 

Subnormales 
Parece que la idea que surgió en la última Asam-blea celebrada por esta Asociación está tomando carta de naturaleza. Efectivamente, ha habido ya los primeros contactos de un grupo de señoras y señoritas de nuestra población con la Junta que funciona en Llissá de Munt. Hay interés para for-mar una Junta local que pueda ayudar e informar a quienes lo necesiten. En principio se ha hecho una visita, por cierto de un grupo muy numeroso, a la Escuela de Subnormales que funciona en Granollers, quedando gratamente sorprendidos de la organización y profesorado de que dispone, como asimismo del ambiente de trabajo y alegría que se respira por parte de los alumnos. 
Esperamos que esta Comisión sea pronto una realidad y que estudie la manera de llevar a cabo su misión de la manera más eficaz posible. 
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